
Månadsbrev augusti – 21 PRO Hennan från styrelsens ordförande 

 

 

Hej igen! 

 

En smått fantastisk sommar från mitten av juni till dags datum, som kommer värma länge i 

minnet nu när höstmörkret börjar lägga sig och temperaturerna sjunker i både luft och 

vatten. Men mycket värme är kvar fortfarande bara solen får fritt fram mellan de mörka 

skyarna. Det kände man definitivt nu i helgen vid svartvinbärsplockningen på gården i 

Hennan trots att man vid 2 tillfällen snabbt fick ta skydd i huset med bär och plockburkar när 

regnskurar hastigt drog in. 

Högsommar och rejält varmt var det också då Hennans PRO arrangerade sin sommarresa 

med buss 20/7 till Falun och den numer sedan många år nedlagda Koppargruvan där. 

Kurt Rådlund har ju på bästa sätt redan refererat resan på tidningsplats och via hemsidan så 

jag ska inte gå in och stöka där. Men personligen så var det ett suveränt bra och intressant 

tillfälle att träffa alla glada och positiva medlemmar samt återbekanta mig från 44 års ”exil” 

från Hennan med några av Er. Många av Er har jag ju grepp om men det finns några som jag 

träffade i Falun som jag fick återbekanta mig med och lägga lite pussel från förr och t.ex. 

tonåren. Det var minnesvärt! 

 

Annars så flyter styrelsearbetet på med möten 16/6 – och nu efter lite sommarpaus – 12/8 

när jag bjöd in hela styrelsen till min altan på Soltomta i Hennan. Jag serverade personligen 

på en brunch på förmiddagen innan vi hade vårt styrelsemöte som slutade precis 15 minuter 

innan det var dags att förflytta oss till Stridvik och campingen för bouleaktiviteter. 

Under sommaren så har undertecknad och Ewa Vestin samt Lars Lindberg haft en liten 

arbetsgrupp för att bringa lite ordning i våra kontaktlistor så att vi kan bli snabbare och 

effektivare att komma ut med information. Vi är inte riktigt klara med detta men från någon 

gång här i september skall projektet vara i hamn hoppas jag. 

 

Med i detta månadsbrev så hittar Ni också information via en fil/kopia på den tidiga höstens 

aktiviteter så som surströmming, PRO Vetarna kamp, damkonfektionsbesök, Höstresa, 

friluftsdag samt mitt första medlemsmöte som jag är med på. 

Alltså många tillfällen för mig att ytterligare lägga pusselbitar och bekanta mig…… 

 

Så därför hälsar jag Väl mött under hösten på våra arrangemang och hoppas vi ses! 

PRO Hennan 

 

Billy Eng  

 

 


